
Styremøte 

 

20.06.2023 

Kl. 09:00 

Til stede: 

Leder     Eirik Birkeland                                                                                 

1. Nestleder   Trond T. Haugbjørg 

HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 

HVO/Styremedlem  Arild E. Andersen 

HVO/Styremedlem  Bjørnar Berger 

HVO/Leder EK-Land   Ståle Skretting – Referent 

 

Åpning ved Eirik Birkeland 

1.1. Eirik åpnet møtet kl.09:00. 

 

2. Protokoller og referater  

2.1. Eirik gikk gjennom referatet fra styremøtet 9. mai 2023. Referatet ble godkjent. 

 

3. Organisasjon og verving 

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. 

Oversikten viser stabilt medlemstall og 4 nye medlemmer siden styremøtet 9. mai. 

 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Innleie fra produksjonsbedrift til SV elektro. 

- Tvistesak om sykemelding i avtalt utvidet oppholdsperiode. Møte med offshore 

Norge avholdt, venter på Industri Energis videre behandling av saken. 

- Tvistesak om bytte av stilling og forandring av lønnsbetingelser i 

Inspeksjonsgruppen offshore. Møte med Offshore Norge avholdt. Venter på 

Industri Energi behandling/svar. 

- Tvistesak som gjelder uenighet om årstimetall, venter på Industri Energis videre 

behandling av saken. 

- Foreløpig forslag til ny tekst i «skjema forlenget opphold offshore». 

- Yrkesskadeforsikring for beredskapspersonell. 

4.2. Innleieprotokoll orientering status. Eirik informerte om status i forbindelse med 

forhandlingene med bedriften om ny innleieprotokoll. 

 

5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Regnskap og budsjett. Trond gikk gjennom regnskapet frem til dags dato. 

Regnskapet viser at vi er innenfor budsjett. 



 

6. Konferanser, kurs og studiearbeid 

 

7. Prosjekter 

7.1. ORM/mobile enheter. Arild informerte om status. 

7.2. Rengjøringsfilosofi. Arild informerte om status. Avventer beslutning fra 

arbeidsgruppens innstilling. 

7.3. Tommeliten Alpha. Anbjørn informerte om status og arbeid som har pågått og som 

pågår i prosjektet. Prosjektet har god fremdrift og avslutning av prosjekt er 

fremskyndet til begynnelsen av oktober i år. 

7.4. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår i prosjektet. 

7.5. Fjerningskampanjen. Arild informerte om status og planlegging som pågår i 

forbindelse med arbeid som skal gjennomføres i 2024. I tillegg til Tor plattformen, 

har det blitt besluttet at gammel fakkel på Eldfisk Kompleks også blir en del av 

fjerningsprosjektet i 2024. 

7.6. NxtGen ERP. Jone H. Stapnes informerte om status og arbeid som pågår i 

prosjektet. Jone er prosjekttillitsvalgt for Ekofisk-Komiteen i NxtGen ERP prosjektet, 

og vil bli invitert inn i styremøter fremover for prosjektinformasjon. 

 

8. Bedriftsinterne saker 

8.1. Velferd. Anbjørn og Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. 

 

9. Vernefaglig  

9.1. Granskinger:  

- Det var ingen granskinger å rapportere fra på nåværende tidspunkt.   

9.2. KHVO informerer. Ingen informasjon på grunn av Frode deltok ikke på dagens 

møte. 

9.3. AKAN/Attføring. Aktuell informasjon fra Ståle. 

 

10. Eksterne engasjement 

10.1. Forbundsstyre. Eirik informerte om aktuelle saker fra forbundet. Blant annet 

om saker fra forbundsstyrets møte 13. juni hvor Olje- og energiminister Terje 

Aasland besøkte møtet. Eirik informerte også om arbeid som pågår i 

sammenslåingsprosessen med FLT. 

10.2. Industri Energi HMS utvalg. Ingen informasjon på grunn av Frode deltok ikke 

på dagens møte. 

10.3. Industri Energi HVO nettverk. Ingen informasjon på grunn av Frode deltok ikke 

på dagens møte. 

10.4. LO helikopterutvalg. Ingen informasjon på grunn av Frode deltok ikke på 

dagens møte. 

 

11. Andre pågående aktiviteter 

11.1. Markering Ekofisk-Komiteen 50 år. Eirik informerte om status på arbeidet som 

pågår i forbindelse med Ekofisk-Komiteens 50 årsjubileum i 2024. Blant annet 

arbeider Eirik med sammenstilling av Ekofisk-Komiteens historie. 

 

Møtet avsluttet kl.16:15 


